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Besprekingsverslag Vervoerregioraad 26/10/2023 

  

Klant: MOW   

Project: Vervoerregio Gent Auteur: Veerle Duportail  

Onderwerp: Vervoerregioraad Datum: 27/10/2023 

Project manager: Stien Van Rompuy Plaats: Raadzaal Deinze 

Referentienummer: 4656-0005 Datum bespreking: 26/10/2023  

Aanwezig Zie aanwezigheidslijst in 
bijlage 

 

  

 
Agenda: 

• Goedkeuring verslag 28 juni en 30 juni 2023 
 

• KT OV-plan 
o Deelfietsen, stand van zaken 
o Addendum KT OV-plan : invoering lijn 883 (zie bijlage) + oplossing voor 

maatwerkbedrijf Mirto 
o VOM, stand van zaken sinds juni + evaluatie nieuw net Hoppin 
o Toelichting bij communicatieplan fase 2 
o Toelichting bij werking hoppincentrale 

 

• RMP 
o Verwerking reacties openbaar onderzoek 

 

• Varia  
o Toolbox communicatiecampagne hoppinpunten met pilootgemeenten 
o Toelichting bij mobiliteitsknooppunten   

      
Via de sharepoint zijn volgende documenten te raadplegen: 

 Presentatie VVRR 

 Verslag VVRR 28/06/2023 

 Verslag VVRR 30/06/2023 

 Invoering lijn 883 Aalter_Lotenhulle_tielt_okt2023 

1 Goedkeuring verslag vorige vervoerregioraad  

Opmerkingen bij de verslagen 
 
 
>>  De verslagen worden goedgekeurd. 
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2 KT OV-plan 

Toelichting Deelfietsen door Nina Saerens, Veneco (zie presentatie) 

- De aanbesteding van de deelfietsen gebeurt via een onderhandelingsprocedure en omvat 2 
fasen: selectie- en gunningsfase. 

- In maart 2024 zou de aanbieder bekend moeten zijn. 
 
Opmerkingen bij de toelichting 
 
- Marc (Prov O-VL): Hoe zit het met de aangrenzende regio’s? Is dat gelijklopend? 

o Nina: Dat is gelijklopend, de bestekken zijn zeer gelijkaardig.  In de meeste vervoerregio 
is  intercommunale de penhouder voor de deelmobiliteit. 

o Hannelore: Door te werken met de subsidieovereenkomst per vervoerregio, is er meer 
vrijheid per vervoerregio gekomen. De kans dat het dezelfde aanbieder zal zijn over alle 
regio’s heen is daardoor kleiner. 

 

Toelichting lijn 883 door Caroline Maes, De Lijn (zie presentatie) 

- Enkele spitsritten van lijn 88 worden omgezet naar lijn 883, enkel tijdens de ochtend-, 
avond- en woensdagmiddagspits. 

- Lijn 88 behoudt zijn uurfrequentie 
- Het is budgetneutraal. 

 
Geen opmerkingen 
 

Toelichting Mirto Drongen door Caroline Maes , De Lijn  

- Voor maatwerkbedrijf Mirto te Drongen wordt nog een oplossing gezocht. Het hoppinpunt 
is te ver van het bedrijventerrein gelegen voor deze doelgroep. Het gaat hier nl om mensen 
met een fysieke of andere beperking.   

- De zoektocht naar een geschikte oplossing, die budgetneutraal kan, is lopende binnen De 
Lijn. Er wordt ook gekeken in welke mate het overschot van het VoM budget van (25000€ + 
45000€) kan gespendeerd worden hiervoor. 

- Er wordt akkoord gevraagd aan de VVRR om het VoM budget hiervoor aan te wenden. 
 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Jasmine (Laarne): Welk budget is er eigenlijk nodig om hier een geschikte oplossing te 
kunnen voorzien? Is er ook overleg geweest met Mirto? 

o Caroline: We hebben meer nodig dan 70.000 euro (25000 + 45000). Er is overleg 
geweest met Mirto om te weten welke bediening voor hen essentieel is. Dat is ’s 
ochtends, ’s avonds  en ook ’s middags met ochtend en avond als minimum 
vereiste. 

 

Toelichting Stand van zaken VoM door Caroline Maes , De Lijn (zie presentatie) 

- De keuze die de vervoerregioraad gemaakt heeft om het VOM-budget te spenderen (VVRR 
juni 2023) wordt nog eens kort toegelicht.  
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- De operationalisering Vom Fase 2 wordt uitgerold met start op 6 januari 2024. 
 
Geen opmerkingen 
 

Toelichting werking Hoppincentrale door Caroline Maes , De Lijn (zie presentatie) 

- De Hoppincentrale heeft als voornaamste taak het inplannen van reizigersritten met het 
Flexvervoer en het operationeel aansturen van de voertuigen die actief zijn binnen de 
Flexgebieden. 

- De reisplanner van de Hoppincentrale geeft de reiziger ook multimodaal reisadvies. 
- De Hoppincentrale is reeds actief in 3 pilootgebieden. Op basis van deze ervaring kan actief 

en gericht bijgestuurd worden om de werking van de Hoppincentrale te verbeteren. 
 

Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Merijn (Gent): Wie zijn de reizigers met een beperking? Hoe ruim wordt dit gezien? Hoe is 
dit te verantwoorden? Wat met bvb zwangere vrouwen of mensen met een tijdelijke 
beperking (bvb gebroken been) ? 

o Caroline: Dit wordt nog verder uitgezocht.  Het systeem zal zichzelf regelen omdat 
je moet bellen om aan te geven dat je een beperking hebt.  Dit zal aangepast 
worden obv evaluatie eenmaal dit uitgeklaard en opgestart is. 

- Michaël (Destelbergen): Zijn dat dan ook aangepaste bussen? 
o Caroline: Ja, dat zijn allemaal toegankelijke kleine bussen voor rolstoelgebruikers. 

- Luc (Zelzate): Ik heb nog een vraag mbt de haltepalen die momenteel geplaatst worden. 
Daarbij zijn nog een aantal problemen. We werden niet gecontacteerd als gemeente 
wanneer ze zouden geplaatst worden, alsook zijn sommige niet op de juiste plaats geplaatst. 

o Caroline: Dat is gekend. Ik kom hier straks nog ten gronde op terug. 

 

Toelichting Communicatieplan fase 2 door Caroline Maes , De Lijn (zie presentatie) 

- De aanpak van de communicatie zal uitgebreider zijn dan in de eerste fase. De reiziger zal 
worden geïnformeerd via folders en anderzijds via info aan de haltepalen en digitaal. 

- Op de website is nog info terug te vinden over de belbus. Vanaf 1/11 zullen nieuwe 
pancartes aan de haltepaal komen. Vanaf 15/11 zal de info ook digitaal te vinden zijn. 

- Vanaf 6/12 zullen de folders beschikbaar zijn. Alsook is er een digitale toolbox voor de 
gemeenten. Deze zal er niet begin maar eind oktober zijn. 

- Op 14/11 is er een persconferentie op Vlaams niveau mbt de communicatie en de start VoM 
fase 2. 

 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Benedicte (De Pinte): We krijgen hier als gemeente heel wat vragen over de haltepalen. 
Zoals waar zullen reizigers parkeren, komt er een vuilnisbak, wat zal de impact zijn voor onze 
straat,….? Daarnaast is er ook  heel wat verwarring mbt de haltebenaming en mogelijke 
mismatch qua naamgeving. 

o Caroline: De benaming van de halte verwijst steeds naar de nabij gelegen zijstraat 
en dus niet naar de straat waar de haltepaal in staat. Bij lange straten met 
meerdere haltes is dat anders verwarrend.  
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o Wanneer er problemen zijn met de plaatsing van de haltepalen, laat het ons weten. 
In eerste instantie zullen de acute problemen aangepakt worden, in 2e orde de 
andere.  

 
- Jasmine (Laarne): Er is een overleg geweest mbt de plaatsing van de palen. Dat was ok. 

Jammer dat we nu geen melding ontvangen hebben vooraf wanneer de plaatsing van de 
palen zou gebeuren. Op het overleg hebben we ook de vraag gesteld om de inwoners 
hiervan tijdig te informeren. Dat is nu pas nadien gebeurd. Wij (mobiliteitsdienst en 
schepen) weten het dan wel maar de onthaaldienst weet van niets en ontvangt de klachten. 
Misschien is het een suggestie om het in de toekomst om te draaien: eerst de folders 
verspreiden en dan de haltepalen plaatsen. 

o Caroline: Dat is volledig begrijpelijk. Daar is intern op aangedrongen maar logistiek 
bleek dit niet haalbaar om vooraf de inwoners te verwittigen. Hetzelfde geldt voor 
de folders. Het is duidelijk dat wanneer er in de toekomst nog zo’n lading palen 
geplaatst worden, de buurt dient geïnformeerd te worden. 

o Bij de lancering van de belbus was de haltepaal veelal op aanvraag van een burger. 
Nu is dat anders. 

o Door de omvang van de opdracht om haltepalen te zetten zijn er een aantal zaken 
over het hoofd gezien. 

- Jasmine (Laarne): Ik denk dat de gemeentes voor het informeren van de buurt wel zouden 
kunnen ingeschakeld worden, dan is het wel haalbaar om hen tijdig te verwittigen. 

 
- Veerle: Op de AWG was de vraag gesteld of het niet mogelijk is om de communicatie aan de 

paal en digitaal gelijktijdig te doen, en niet op 6/11 en 15/11. 
o Caroline: Nee dat is niet haalbaar om te laten samenvallen. (wordt op Vlaams 

niveau beslist) 
- Caroline: De communicatie aan de haltepaal zal later dan 15/01 ontmanteld worden. 

Wanneer dan wel wordt nog bekeken. Dit heeft vnl te maken met de blok- en 
examenperiode van studenten. 

 
- Luc (Zelzate): Zullen we wel geïnformeerd worden als de nieuwe haltepalen zullen verplaatst 

worden?  
o Caroline: Dat zal in samenspraak gebeuren. 

 

Toelichting Evaluatie nieuw OV-net door Caroline Maes , De Lijn (zie presentatie) 

- De eerste grote wijziging obv evaluatie zal plaatsvinden in juli 2024. Enkel acute problemen 
die zich eerder voordoen zullen wel asap aangepakt worden. 

 
Geen opmerkingen 
 

3 RMP openbaar onderzoek 

Toelichting Openbaar onderzoek door studiebureau– presentatie op Sharepoint vervoerregio 

- Het openbaar onderzoek is afgerond. De opmerking en bezwaren zijn verwerkt. 
- Er zijn 380 unieke regels opmerkingen: 47 leiden tot aanpassingen in RMP. 

 



 

BV_20231026_VVRR_def 5 (9) 

 

Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Jasmine (Laarne): Mbt de nieuwe Scheldebrug is er overleg geweest met de gemeenten 
Laarne en Melle. We werden er overvallen met cijfers van doorrekeningen van de scenario’s. 
Er zijn blijkbaar reeds uitvoerige studies gebeurd waarbij wij als gemeente toch maar 
laattijdig in betrokken werden. De ontwikkeling van een nieuwe brug is positief maar zonder 
dat er rekening gehouden wordt met de negatieve impact bij de buurgemeenten o.a. 

o Marc (Prov OVL):  Er is een stuurgroep waarin naast de Prov en Wetteren ook 
MOW en AWV…  in zitten.  In eerste instantie zijn een aantal ruimtelijke concepten 
uitgewerkt, maar is de impact inzake mobiliteit nog niet onderzocht. De 
overkoepelende rol zit bij de VVR om deze studie op te nemen. 

o Hannelore: voor een specifiek project is het niet de taak van de VVR om die 
communicatie of studie op zich te nemen 

o Bart (Deinze): Vanuit de VVR kunnen we wel mensen samen zetten om het gesprek 
over specifieke dossiers, zoals we eerder deden voor de doorstromingsproblemen 
voor het openbaar vervoer tussen Zelzate/Evergem en Gent. 

o Jasmine (Laarne): Ook mbt viaduct van Gentbrugge worden we slechts zijdelings 
betrokken.  

o Bart (Deinze): Het is de insteek om dergelijke zaken wel op de VVR te brengen en 
deze projectmatig op de agenda te plaatsen en te bespreken. 

o Hannelore: Ikv het OO bekijken we nog hoe we in het RMP kunnen verduidelijken 
dat aandacht is om alle (geïmpacteerde) buurgemeenten te betrekken bij grotere 
projecten. 

 
 

Toelichting timing door Hannelore – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

- Het aangepaste RMP en MER worden op 10/11 overgemaakt i.f.v. agendering op de 
vervoerregioraad van december.  Op die vervoerregioraad willen we het plan immers 
definitief vaststellen, waarna het naar de minister gaat voor goedkeuring. 
In de periode tussen 10/11 en de vervoerregioraad kunnen de gemeenten, indien zij dit 
wensen en nodig achten, het dossier nog een laatste maal voor leggen aan hun College.  Dit 
is geen verplichte procedurele stap. 

- Gelijktijdig wordt het overgemaakt aan de kwaliteitsbeoordeling team MER.Het team MER 
heeft 30dagen tijd om advies uit te brengen in de vorm van een kwaliteitsbeoordeling. 

 
Geen opmerkingen 

 

Toelichting memorandum door Hannelore – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

- We zijn nog aan het bekijken of er budget rest om een memorandum op te maken voor de 
gemeenten. Dit zal gebeuren in een aantal andere vervoerregio’s.   

 
 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Merijn (Gent): Binnen stad Gent is er reeds een memorandum opgemaakt. Misschien goed 
om na te vragen of dat bij nog gemeenten het geval is? 
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o Hannelore: Ik denk dat dit bij niet veel gemeenten het geval zal zijn. We maken een 
voorstel ter voorlegging op de AWG begin december en koppelen dit terug op de 
VVRR 21/12. 

 

4 Varia 

Toelichting communciatiecampagne hoppinpunten door Hannelore – presentatie op Sharepoint 
vervoerregio 

 
Geen opmerkingen 
 

Toelichting Mobiliteitsknooppunten door Hannelore – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Chris (Lievegem): Er komen heel wat vragen over VoM en de communicatie er rond. Is er 
een presentatie beschikbaar om dit te duiden vanuit de gemeente? 

o Caroline: Ik bekijk intern om een presentatie aan te leveren hiervoor met in 
bijzonder het verschil tussen flex bus en belbus. 

o Hannelore: MOW heeft ook gevraagd om een filmpje voor burgers te maken die de 
werking van de Hoppincentrale toe licht en bruikbaar is op websites. 

 
 
Andere variapunten 
 

- Katia Rottiers : Velopark fietsberaad : Communicatie naar gemeenten met als doel 
fietsenstallingen te inventariseren.  
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Bijlage: aanwezigheidslijst 
 

Assenede Hilde Baetslé  V  

Aalter Patrick Hoste V  

De Pinte Benedikte Demunck A  

Deinze Bart Van Thuyne  A  

Deinze Laura Moreels A  

Destelbergen Michaël Vercruyssen A  

Eeklo Michel De Sutter V  

Evergem Lucas Van der Meersch V  

Gavere Christophe De Boever V  

Gent Filip Watteeuw V  

Gent Sofie Aelterman V  

Gent Merijn Gouweloose A  

Kaprijke Hendrik Van de Veere V  

Laarne Jasmien Jaques A  

Lievegem Chris De Wispelaere A  

Lochristi Yves Deswaene V  

Maldegem Danny Vannevel A  

Melle Dirk Gistelinck A  

Merelbeke Luc Van Huffel V  
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Nazareth Ivan Schaubroek  A  

Nazareth Danny Claeys V  

Sint-Martens-

Latem 

Rigo Van de Voorde V  

Wachtebeke Peter Van Bambost V  

Wachtebeke Rudy Van Cronenburg V  

Wetteren Robbe De Wilde V  

Zelzate Luc Van Waesberghe A  

Zulte Simon Lagrange V  

AWV Lucie Pertry V  

De Lijn Caroline Maes A  

De 

Werkvennootsch

ap 

Frank Vandenbulcke V  

MOW Hannelore Deblaere A  

MOW Katia Rottiers A  

NMBS Koen Christiaen A  

North Sea Port Sofie Delannoy A  

North Sea Port Peter Van Parys V  

Provincie Oost-

Vlaanderen 

Mark Cromheecke A  

Provincie Oost-

Vlaanderen 

Riet Gillis V  
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MDK Thomas Gerets V  

dOMG Ignaas Claeys A  

SWECO  Veerle Duportail A  

Veneco Tim Scheirs A  

VVSG Guido Vaganée V  

VVSG Michiel Apers A  

Veneco Nina Saerens A  

 
 
 
 
 
 


